
                                                            Z á p i s n i c a 

                             z  V. zasadnutia  Obecného zastupiteľstva obce Choča 

                           konaného dňa 28.júna 2012 o 19.00 hod. v zasadačke OcÚ. 

 

Prítomní: viď prezenčná listina 

Počet prítomných poslancov OZ:              6 

Neprítomní – ospravedlnení:                     1 

Neprítomní – neospravedlnení:                 0 

Začiatok zasadnutia:                               19.00 hod. 

Ukončenie zasadnutia:                            20.15 hod. 

 

Program: 

  1.   Otvorenie 

  2.   Procedurálne otázky 

  3.   Kontrola plnenia uznesení   z posledného zasadnutia OZ  obce Choča 

  4.   Schválenie prevodu majetku  obce 

      ( pozemok par. č.1416, druh orná pôda, LV č. 317 )  

  5.  Prerokovanie Záverečného účtu obce Choča za rok 2011                                                 

  6.   Prerokovanie zásad vykonávania finančnej kontroly 

  7.   Inventarizácia majetku obce k 31.12.2011 

  8.   Rôzne 

  9.  Prijatie uznesenia 

 10.  Záver 

 

K bodu 1 

Starostka obce Alena Záhoreczová privítala prítomných poslancov, hlavnú kontrolórku obce 

a účtovníčku obce na   riadnom zasadnutí Obecného zastupiteľstva. 



 

K bodu 2 

Starostka obce oboznámila poslancov s programom zasadnutia, keďže žiadne doplňujúce 

návrhy neboli poslancami predložené, dala o programe hlasovať.   

 

Za............ 6 poslancov,         proti ................ 0,         zdržal sa .....................0 

 

Za zapisovateľa navrhla pána Mária Valášika, za členov návrhovej komisie starostka obce 

navrhla pána Romana Kühtreibera a Jozefa Havrana. Za overovateľov zápisnice navrhla pána  

Pavla Kériho a Lenku Havranovú  a dala o návrhu hlasovať.  

Za.......... 6 poslancov,         proti ................ 0,         zdržal sa .....................0, 

 

K bodu 3 

Na poslednom zasadnutí OZ dňa 8.06.2012 neboli starostke obce ani poslancom doporučené 

žiadne konkrétne úlohy. Schválené body uznesení z posledného zasadnutia ohľadne začatia 

čerpania úveru a inzerátu z dôvodu odpredaja obecného sú už v riešení. 

K bodu 4 

Poslanci OZ v tomto bode prerokovali už samotný  prevod majetku obce  – pozemok  vedený 

na LV č.317, par.č.1416 o výmere 17 857 m2, druh orná pôda, K.ú Choča, ktorého   spôsob 

predaja ako prípad hodného osobitného zreteľa ( § 9a ods.8 písm.e zákona 138/1991 Z.z. ) bol 

odsúhlasený na zasadnutí OZ dňa  8.06.2012  trojpätinovou väčšinou poslancov. 

Na predmetný pozemok má podľa Zmluvy č. 3904 o nájme poľnohospodárskych pozemkov, 

predkupné právo spoločnosť Agrospol 5.TM, s.r.o. Tesárske Mlyňany, ktorá predkupné právo 

využíva a má záujem odkúpiť tento  pozemku za cenu 0,32 € .  

Poslanci schválili prevod majetku obce -  pozemok  vedený na LV č.317, par.č.1416 o výmere 

17 857 m2, druh orná pôda, K.ú Choča, na nadobúdateľa -  spoločnosť Agrospol  5. TM, s.r.o. 

Tesárske Mlyňany nasledovne: 

 Za.......... 5 poslancov,         proti ................ 1,         zdržal sa .....................0, 

 

K bodu 5 

V tomto bode bol prerokovávaný Záverečný účet obce Choča za rok 2011. Materiál 

k Záverečnému účtu bol poslancom doručený ešte pred zasadnutím obecného  zastupiteľsva 



domov, takže s výsledkami záverečného účtu boli poslanci oboznámení. Na prípadné otázky 

bola pripravená odpovedať i účtovníčka obce  pani Švarbová. 

Poslanec Jozef Havran sa v súvislosti s pohľadávkami na dani z nehnuteľnosti pýtal, že aké 

kroky sa podnikli voči občanom, ktorí nemajú stále zaplatené dane. 

Starostka obce odpovedala, že občanom boli rozposlané upomienky. Niektorí občania sa 

spamätali a dane uhradili. Občanom, ktorí si doposiaľ nesplnili svoju zákonnú povinnosť bude  

v medziach zákona a v spolupráci so SP siahnuté na príspevky a dôchodky. Pristúpilo sa 

dokonca k jednaniu s exekútorom ohľadne zákonného postupu voči neporiadnym občanom. 

Ing. Mariana Mankovecká – hlavná kontrolórka obce predložila svoje  stanovisko 

k Záverečnému účtu a doporučila poslancom Záverečný účet  schváliť bez výhrad. 

Následne po tomto  vyjadrení dala starostka obce hlasovať o schválení Záverečného  účtu 

obce Choča za rok 2011 bez výhrad, prípadne s výhradami. 

Za.......... 6 poslancov,         proti ................ 0,         zdržal sa .....................0, 

Záverečný účet bol jednohlasne schválený bez výhrad  poslancami OZ .  

Záverečný účet  a Stanovisko hlavnej kontrolórky je prílohou  tejto zápisnice. 

K bodu 6 

V období od 22.05.2012  do 7.06.2012 vykonala audítorská skupina vládny audit na obecnom 

úrade. Audit sa týkal obdobia rokov 2007 – 2011 a bol zameraný na čerpanie štátnych dotácií. 

Na základe zistení z  vládneho auditu bolo doporučené vypracovať Zásady vykonávania 

finančnej kontroly v podmienkach obce a schváliť na zasadnutí OZ.  

Tento materiál bol poslancom na zasadnutí predložený a starostka obce v stručnosti 

informovala o potrebe prijatia týchto zásad pre kvalitnú prácu na obecnom úrade. V podstate 

tieto zásady sú zamerané na  systém predbežnej kontroly, ktorej cieľom je zabrániť 

neefektívnemu, neúčelnému a nehospodárnemu  nakladaniu s verejnými financiami. Každá 

finančná operácia – každý doklad ( BV, faktúry, objednávky, zmluvy, VPD PPD... ) bude 

označený pečiatkou s textom o predbežnej kontrole a bude do nej vpísaný dátum a podpis 

pracovníčky OcÚ. Takto budú vytvorené podmienky, aby o výdavku nerozhodoval iba jediný 

človek, ale najmenej dvaja zamestnanci. 

Poslanci  Zásady vykonávania finančnej kontroly v podmienkach obce Choča jednohlasne 

schválili. 

Za.......... 6 poslancov,         proti ................ 0,         zdržal sa .....................0, 

Materiál je prílohou zápisnice. 

 

 



K bodu  7 

- V tomto bode boli poslanci oboznámení z výsledkami Inventarizácie majetku obce 

k 31.12.2011.  Inventarizácia prebiehala na základe  Príkazu na vykonanie inventarizácie 

vydaného starostkou obce dňa  15.12.2011.  

Inventarizáciu v Materskej škole Choča vykonávala riaditeľka MŠ pani Gašparíková, 

v školskej jedálni pani Studená. Celková hodnota majetku obce  k 31.12.2011 

 je  939 404,96  €. Inventúrne záznamy boli  na zasadnutí predložené k nahliadnutiu. 

Poslanci OZ výsledky inventarizácie  k 31.12.2011, vzali na vedomie. 

 

K bodu 8  

V bode  Rôzne  poslanec Roman Kühtreiber informoval poslancov o nevhodnom správaní 

Tomáša Toráča, Choča č.107,  ktorý chodí po obci, ba odváži sa isť aj do dvora a od občanov 

pod rôznou zámienkou pýta peniaze. Chcel by vedieť, čo sa v tejto situácii dá niečo robiť. 

Starostka obce informovala prítomných poslancov, že o tomto najnovšom „probléme“ obce 

vie, viackrát Tomášovi dohovárala a rozprávala sa s ním. V tomto prípade musia pomôcť 

občania tak, že  nebudú viac Tomášovi Toráčovi  požičiavať žiadne financie. 

 

Jozef Havran – pýtal sa  či má obec vypracované nejaké Všeobecne záväzné nariadenie           

( VZN), podľa ktorého postupuje zriaďovateľ pri prevádzkovaní Materskej školy Choča počas 

letných prázdnin. Prejavil nesúhlas s tým, aby škôlka bola počas celých prázdnin mimo 

prevádzku. 

 

Starostka obce odpovedala pánovi poslancovi, že na prevádzkovanie MŠ  Choča počas 

letných prázdnin nie je vypracované VZN. Prevádzka sa riadila doteraz vždy na základe 

záujmu rodičov o umiestnenie dieťaťa do zariadenia počas prázdnin. Záujem zisťuje 

riaditeľka MŠ a dáva na vedomie zriaďovateľovi. Tento rok bol záujem o prevádzku v MŠ len 

u rodičov troch detí z celkového počtu 14. 

Vzhľadom na dĺžku dovoleniek pedagogických pracovníkov ( 40 dní), majú právo si ju 

vyčerpať v letných mesiacoch, pretože počas školského roka  v MŠ je v porovnaní s prázdni-

nami v základných a stredných školách menej dní voľna.  

Podľa Usmernenia MŠ SR najmenej dva týždne musí byť každá prevádzka zatvorená 

z dôvodu celkovej sanitácie. V našej Materskej škole okrem iného plánujeme i údržbu 

vodovodného potrubia. A v neposlednom rade sa počas tohto obdobia šetrí na energiách.  



Pavol Kéri navrhol, aby sa do budúcna pred koncom školského roka vždy prijalo uznesenie 

ohľadne prevádzkovania MŠ Choča počas letných prázdnin. 

Jozef Havran – informoval sa, prečo pracovníčka OcÚ pani Levická opäť nie je na zasadnutí 

OZ a chcel vedieť či sa riešila personálna otázka na obecnom úrade ohľadne pani Miroslavy 

Levickej. 

Starostka obce odpovedala, že personálna otázka ohľadne pracovníčky OcÚ  riešená nebola, 

nakoľko pani Levická bola viac ako dva týždne práceneschopná a momentálne stále u nej 

pretrvávajú zdravotné problémy, z toho dôvodu aj nie je prítomná na zasadnutí OZ. 

 

K bodu  9: 

   Návrhová  komisia prečítala návrh na uznesenie z V. zasadnutia OZ obce Choča, ktoré 

poslanci bez výhrad schválili. 

Za.......... 6 poslancov,         proti ................ 0,         zdržal sa .....................0, 

 

K bodu 10: 

Starostka obce poďakovala  poslancom  a ostatným prítomným za účasť. 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

Pavol Kéri               ................................ 

Lenka Havranová    ................................ 

 

 

 

 

František Mankovecký                                                                       Alena Záhoreczová    

zástupca starostky                                                                                     starostka obce 


